

## 彩虹工程 2020年11月電子月報 **Newsletter - November**

### 從受助到助人 | From Being Helped to Helping Others

( ) 「從受助到助人」一直是彩虹工程的遠程目 票,我們盼望透過我們四個S (Sponsorship助 計劃, Service Trips服務隊, Seminars培訓計 🐔 劃 & Support緊急醫療資助) 的服務,能夠持續 支持愛護並建立受助者的生命,期待有一天他 們不但可以獨立生活與工作,更能回饋社會, 以同樣的愛,祝福別人.... 閱讀更多

"From Being Helped to Helping Others" has always been RM's long term goal. We hope that through our 4 S services (Sponsorship, Service Trips, Seminars & Support for urgent medical need), we can continue to support, love, and make a difference in the lives of those we help. We also look forward to the day when they will not only live and work independently but also give back to society and bless others with the same kind of love they received.... read more

#### 報告 Announcements

彩虹工程十五週年<u>「彩虹盡處見主恩」星光車影籌款晚會精華片段</u>剪輯已經完成,歡迎 大家收看。謝謝!

RM 15th Anniversary "God's Grace Beyond the Rainbow" cars under the stars drive-in fundraising event video highlight is ready for you to watch. Thank you!

我們的自閉症中心仍有數名家境貧困的孩子急需被資助,請禱告求主供應。倘若您願意 成為資助者,請與我們聯絡,致電 206-734-7000 或電郵 rainbow@therainbows.org 謝

We still have a few children at the autism center waiting to be sponsored. Please pray for God's blessing and provisions. If you'd like to sponsor one of them, please contact us at 206-734-7000 or rainbow@therainbows.org. Thank you!

十五週年特刊與2019財政報告已經刊登於彩虹工程網站,歡迎大家閱讀瀏覽。 RM 15th anniversary booklet is available online. Please follow us on our website.

本月月禱會將於11月24日(週二)7:30-8:30pm 在網上舉行,歡迎出席。 You are welcome to join our online monthly prayer meeting, 11/24 Tuesday 7:30-8:30pm. Thank you!



可以通過在AmazonSmile購物來增加對 Rainbow Missions的捐款

當您在AmazonSmile購物,亞馬遜公司便會捐款給彩虹工程。

請支持我們,在AmazonSmile購物!

Increase donations for Rainbow Missions by AmazonSmile

When you shop at AmazonSmile, Amazon will donate to Rainbow Missions. Please support us every time you shop! <a href="https://smile.amazon.com/ch/51-0539619">https://smile.amazon.com/ch/51-0539619</a>



# Tithe.ly慈善網上捐款服務

我們最近與專為慈善機構提供網上捐款服務的Tithe.ly合作,歡迎大家在手機下載他們的 應用程式 <a href="https://www.youtube.com/watch?v=WEwzoVSgVsc">https://www.youtube.com/watch?v=WEwzoVSgVsc</a> 作網上捐款。謝謝! Recently we have partnered with Tithe.ly, a digital giving tool for charitable organization. Please feel free to download their app at <a href="https://www.youtube.com/watch?">https://www.youtube.com/watch?</a> <a href="https://www.youtube.com/watch?">v=WEwzoVSgVsc</a> and donate with your mobile phone. Thank you.

# CARES Act法案規定2020年鼓勵慈善捐贈的稅收減免

跟據新的法案,如果在個人稅單中申請標準扣除額,新規定允許額外扣除300美元慈善捐 贈。如果你選擇逐項扣除,慈善捐贈可扣除額調整至總收入的100%,而不是以前60%。 CARES Act provides Tax Relief to Encourage Charitable Giving in 2020
The new rules allow extra \$300 charitable donation deduction if you claim standard deduction in yourtax return. 100% instead of previously 60% of your adjusted gross income is deductible if you claimitemized deduction.

Source 資料來源: https://www.congress.gov/bill/116th-congress/house-bill/748/text#toc-H454288336E7247078648EB18415C2FDF

# 配合捐款計劃 Boeing's Matching Fund Program

彩虹工程已在波音公司配合捐款計劃中。若您是波音公司的員工,請透過此捐款計劃來 幫助我們事工的發展。您可從以下兩種途徑捐款

- 配合捐款:波音公司會根據您所捐獻的數額而將相同的數額捐獻至彩虹工程。
- 義工時數:若您在彩虹工程當義工(如步行籌款、籌款晚會、辦公室工作等。), 波音 公司將捐獻 \$10/小時。

Rainbow Missions is qualified to enter Boeing's matching fund program. If you are a Boeing emoloyee, please consider helping us by using Boeing's corporate matching program. There are two ways you can do this:

- Matching Donations. For every dollar you donate, Boeing will contribute a dollar. - Volunteer Hours. When you volunteer at RM(helping out with program like

  Walkathon, Fundraising dinner, office work etc...), Boeing will donate

  \$10/hour.



彩虹工程是2005年創立的501(c)(3) 非牟利機構,我們以神的愛服務中國殘障兒童和他們的家庭。